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内容概要

《快捷英语·听力周周练(高2年级上)(第2版)》特点：名师主笔，专家审稿。
本套丛书由各省市国家级示范中学和省级示范中学的特高级教师.优秀骨干教师联合编写.由中外教育
专家审定把关；设计新颖，操作灵活。
本套丛书内容按周次设计.既有利于教师课堂定时检测，又适合学生同步自测.操作灵活方便.节时高效
；同步性好，适用性广。
《快捷英语·听力周周练(高2年级上)(第2版)》丛书以新课标及最新考纲为依据编写.适用于各种版本
教材；设计巧妙效果最佳。
听力理解训练需要最强的心理关注度。
间隔一到两日训练.利于学生保持足够的训练兴奋度和最强的心理关注度。
事半功倍；讲解精要，归纳精准。
每周均附有训练，应试技巧指导。
有助于学生体会规律，举一反三。
经典表达列出相关高频语言材料，有助于学生不断积累听力语言素材。
培养语感。
进而大幅提高听能水平。
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章节摘录

　　All the housewives who went to the new supermarkethad one great ambition： to be the lucky customer
whodid not have to pay for her shopping， for that waswhat the notice inside the entrance said： "Remember
，once a week， one of our customers gets free food.This may he your lucky day！
"For several weeks Mrs Edwards hoped to be thelucky customer. Unlike her friends， she never gaveup hope. The
cupboards in her kitchen were full ofthings which she did not need. She dreamed of theday when the manager of
the supermarket wouldcome over to her and say： "Madam， this is your luckyday. The things in your basket are
free."One Friday rooming， after she had finished hershopping and had taken it to her car， she found thatshe
had forgotten to buy some tea. She dashed backto the supermarket， got the tea and went towards thecash desk.
As she did so， she saw the manager of thesupermarket approach her. "Madam，" he said. "I wantto congratulate
you！
 You are our lucky customerand everything you have in your basket is free！
"
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编辑推荐

　　《快捷英语?听力周周练（高2年级上）（第2版）》中国英语教育领先品牌，200万英语教师的选
择，精品英语教辅，全新再版修订。
全国多位特、高级教师联合编写。
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